




 

 Tynaarlo 
 

Het college van Burgemeester en Wethouders van Tynaarlo 

Onderwerp: Onderzoek naar versnelling realisatie woningbouw Vries 
 
Vries: 15-12-2018 
 
Geacht College, 
 
D66 was afgelopen donderdag aanwezig bij de informatieavond over het planvormingsproces 
van Vries zuid (voorheen bekend als Diepsloot3). Tijdens deze druk bezochte 
informatiebijeenkomst werden de vele facetten van het planvormingsproces besproken. 
Inclusief de manier waarop het college voornemens is om omwonenden, initiatiefnemers en 
andere geïnteresseerden mee te nemen in dit proces.  
 
Echter de planning trok de meeste aandacht van de aanwezigen. Naar ons idee terecht omdat 
hierover uiteenlopende verwachtingen waren. Wij hebben u hierover al op 29-08-2018 een 
aantal aanvullende vragen gesteld. Het college gaf toen aan dat de uiteindelijke realisatie 2 a 
3 jaar zou duren, uitgaande van de normale procedure en het uitblijven van eventuele 
bezwaarprocedures. Dit is naar ons idee maar gedeeltelijk een juiste inschatting van de 
situatie, immers er zijn in het verleden de nodige stappen gezet, zoals onderzoeken en 
opstellen van beheersverordeningen. 
 
De D66-fractie heeft dit verwoord in haar eerdergenoemde vragen, echter u heeft in uw 
beantwoording van onze vragen er toen voor gekozen om hier niet op in te gaan en te volstaan 
met te verwijzen naar de geplande informatieavond en aanstaande startnoties. De D66-fractie 
is van mening dat dit gezien de urgentie van het vraagstuk onnodig langer wachten niet 
wenselijk is. 
 
 
De D66 fractie heeft daarom de volgende vragen: 
 
 

1. Is het college bekend met de mogelijkheid voor versnelde uitvoering bouwprojecten, 
zoals beschreven in de procedure voor het projectuitvoeringsbesluit? 
(https://www.infomil.nl) 

a. Is het college bereid om de mogelijke toepassing van de procedure voor het 
plangebied Vries zuid op korte termijn te onderzoeken? 

2. In hoeverre moet de huidige bestemming van het gebied, namelijk woongebied, 
worden aangepast om de planologische realisatie van max 75 woningen mogelijk te 
maken? (https://www.ruimtelijkeplannen.nl) 

3. Welke alternatieven, naast nieuwbouw, zijn er volgens het college mogelijk om de 
woningmarkt in Vries in beweging te krijgen om zo op korte termijn te voldoen aan de 
woonbehoeften die er zijn in Vries? 

 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
namens de fractie van D66 
Herman van Os 
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